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Zasedání ZMČ Praha-Běchovice
v zasedací místnosti ÚMČ

* 9. února 2005 od 18.00 hod. *

Otevření knihovny
* 13. ledna 2005 od 15.00 hod. *

Zápis do 1. třídy
 * čtvrtek 27. ledna 2005 *
od 14.00 do 18.00 hodin

v budově školy

AKTUÁLNĚ

S ohňostrojem do roku 2005
Běchovice opět přivítaly další rok. Rok 2005.
Ať je pro každého z nás rokem dobrým. Ať příjemné a dobré

vysoce převáží nad  nepříjemným a špatným. Bez osobní snahy
a pracovitosti to však nepůjde. Stále platí, že „každý je svého štěstí
strůjce“.

Každý z nás příchod nového roku přivítal dle své letory. Tak
mohutný ohňostroj Běchovice nepamatují! I naši čtyřnozí přátelé
se proti jiným letům delší dobu vzpamatovávali ze šoku. Domní-
vám se však, že Běchovice vstoupily do roku 2005 důstojně. Byl
jsem mile překvapen, když jsem na Nový rok ráno procházel Bě-
chovicemi. Kromě zbytků raket na ulicích byl všude pořádek a ni-
kde nebylo nic rozbito.

Díky, Běchovičtí!

Jedinou stinnou stránkou byla těsně před Vánocemi uříznutá
borovička pod Úřadem městské části. Je to nutné pane Nezná-
mý? Mohla dělat radost mnoha jiným řadu let.

Život jde dál.
Ať žije rok 2005!

                                                 Ing. Jiří Santolík

Zastupitelstvo a Úřad městské části
přejí všem běchovickým spoluobčanům

mnoho úspěchů, pevné zdraví
a spokojenost v roce 2005.

Děkujeme vám všem za spolupráci
v uplynulém období

a těšíme se, že bude stejně úspěšná
i v letošním roce.

Zastupitelé a pracovníci Úřadu
městské části Praha-Běchovice
a redakční rada Života Běchovic

Letošní extrémně teplý leden, kdy teploty dosahují
15 stupňů Celsia nad nulou, je vhodný k procházkám
po okolí obce.

BĚCHOVIC
Zpravodaj MČ Praha-Běchovice         Číslo 1                       Leden 2005
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PROHLÁŠENÍ PANA JAROŠE

MUDr. Procházka informoval o odvolání člena ko-
mise p. Jaroše… Tato řádka v zápisu z jednání zastu-
pitelstva způsobila některé dohady a otázky občanů
Běchovic k mé osobě. Proto jsem se rozhodl učinit toto
prohlášení:

Jak jistě většina vás občanů ví, byl se mnou ukon-
čen pracovní poměr v samostatné příspěvkové orga-
nizaci „Dům s pečovatelskou službou U sv. Anny“ k 30. čer-
vnu 2004“.

 Vzhledem k tomu, že byl se mnou rozvázán pra-
covní poměr neoprávněně (porušen Zákoník práce)
vyjádřil jsem písemně svůj nesouhlas s rozvázáním
pracovního poměru a úmysl nadále pracovat v DPS.
Vedením DPS byl tento můj krok interpretován jako
bezpředmětný a ukončení pracovního poměru bylo
opět potvrzeno. V této situaci jsem upozornil vedení
DPS, že jsem připraven chránit své oprávněné nároky
soudní cestou. Ze strany vedení DPS nebyl učiněn
žádný pokus o nápravu a vyřešení situace. Naopak.
Na radu právníka jsem tedy podal žalobu na určení
neplatnosti rozvázání pracovního poměru proti Domu
s pečovatelskou službou U sv. Anny, jako samostatné-
mu právnímu subjektu – nikoli proti Úřadu Městské části
Praha-Běchovice.

Tato žaloba byla podána 2. července 2004. Přibliž-
ně koncem července nebo začátkem srpna bylo ve-
dení DPS soudem vyzváno o vyjádření k podané ža-
lobě. Vzhledem k datu vyjádření 11. srpna 2004 mohu
soudit, že nejpozději k tomuto datu byl informován též
i zřizovatel DPS ÚMČ Praha-Běchovice, potažmo pan
starosta Ing. Santolík o podané žalobě, a to bez jaké-
koli odezvy.

Sociálně zdravotní komise zasedá vždy v den ve-
řejného zasedání zastupitelstva, tzn. měsíčně. V mě-
sících září a říjnu komise pravděpodobně nezaseda-
la, protože jsem nebyl zván. V listopadu, v termínu
zasedání zastupitelstva, jsem byl pozván k řádnému
zasedání komise, jejímž členem jsem byl předchozí
dva roky a komise projednávala některé záležitosti tý-
kající se DPS. Vzhledem k tomu, že nedošlo k vyřeše-
ní všech záležitostí, bylo rozhodnuto, že za týden se
tato komise opět sejde na mimořádném zasedání.

V úvodu následujícího zasedání se dostavil pan sta-
rosta a ústně jsem byl odvolán z členství ve zdravotní
a sociální komisi. Toto odvolání pan starosta zdůvod-
nil vedením  soudní pře proti DPS a tím i údajně proti
ÚMČ. Zdůrazňuji, že starosta MČ má právo odvolat
a jmenovat předsedy komisí, toto jeho právo v žád-
ném případě nezpochybňuji. Myslím, že odvolání čle-
nů komise v jeho kompetenci není viz. jednací řád na
www.bechovice.org, toto je v kompetenci předsedy
komise. Především se ovšem musím pozastavit nad

tím, že jsem byl odvolán až v listopadu, tedy v době
kdy o podání žaloby věděl zřizovatel již od začátku
srpna.

Mohl jsem být přece odvolán písemně během před-
chozích několika měsíců! Jistě byla jen náhoda, že
odvolání se uskutečnilo po jednání, na kterém se řeši-
la problematika DPS a mé kritice výběru jen ze třech
kandidátů navrhovaných paní ředitelkou DPS na ob-
sazení volných dvou bytů. Divím se, že nebylo vyčká-
no ještě týden na výsledek soudního jednání, o kte-
rém byl pan starosta jistě informován. Jak se za  týden
ukázalo, obvodní soud pro Prahu 9 rozhodl, že má
žaloba byla oprávněná a byl porušen ze strany vedení
DPS Zákoník práce v projednávané kauze (pro úpl-
nost je třeba dodat, že rozsudek dosud nenabyl práv-
ní moci, v době kdy tento článek píši). Soud rozhodl
o neplatnosti rozvázání pracovního poměru a uhraze-
ní nákladů řízení žalovanou stranou. K soudnímu jed-
nání nemuselo vůbec dojít. Před začátkem soudního
řízení byla žalovaná strana dotázána, zda vstoupila
se stranou žalující v jednání o smír, což žalovaná strana
odmítla.

Domnívám se, že odvolání z komise, ve které jsem
dva roky zcela bez nároku na odměnu věnoval svůj
volný čas, si mohu vykládat jako trest za odvahu chrá-
nit svá práva zaměstnance v demokratické společnosti,
jejímž voleným představitelem, vážený pane starosto
jste, a dávám důraz na slovo voleným. Tento případ
uveřejňuji nejen z důvodu potřeby objasnit tuto kauzu
i z druhé strany, ale také jako varování před jednáním,
které vede ke ztrátě důvěry a ztrátě motivace občanů
být užitečný věcem veřejným.

V neposlední řadě mne jako občana Běchovic zají-
má a ptám se? Z jakých peněz se budou hradit nákla-
dy na tento soudní spor a případné další výdaje s ním
spojené?  Bude ÚMČ platit ze svého rozpočtu tyto vý-
daje další mimořádnou dotací? Zaplatí něčí nedbalost
a neodbornost nepřímo důchodci nebo zaměstnanci
DPS? Budete, pane starosto objektivní ve vyhledání
zodpovědnosti a vyvození důsledků v této kauze nebo
se postavíte na stranu porušování Zákoníku práce?
Jste pane starosto a členové zastupitelstva pravdivě
informováni? Tyto otázky předkládám zastupitelstvu
k zodpovězení a vám občanům Běchovic k zamyšlení.

 Miloš Jaroš

DOPISY ČTENÁŘŮ

Protože byl dopis v tomto znění předán starostovi
obce Ing. Santolíkovi, členům zastupitelstva MČ Pra-
ha-Běchovice, ředitelce DPS a současně umístěn na
internetových stránkách, dostali jsme do redakce od
všech zmíněných vyjádření. Protože všichni reagovali
spontánně, může se stát, že některá fakta se zdvojují.

(-red-)

Za obsah zodpovídá autor. Text nemusí být v souladu se stanoviskem redakce
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KAUZA POHLEDEM STAROSTY

Vážení občané,
obracím se na vás jako starosta naší městské části,

kterému jste dali důvěru, aby zastupoval vaše zájmy
a spravoval veřejné záležitosti ku prospěchu města.
Nikdy jsem se nezpronevěřil tomuto svému úkolu,
a proto se mě profesně i lidsky hluboce dotklo pro-
hlášení pana Jaroše, které znepokojivým způsobem
manipuluje s fakty a směšuje věci neslučitelné s pa-
trným úmyslem zapůsobit na veřejné mínění vás ob-
čanů a ze záležitosti ryze soukromé učinit záležitost
obecného významu. Proto činím toto prohlášení.

Předně se tedy vyjadřuji k problému, který protíná
jako červená nit celý list pana Jaroše a v němž se
pisatel staví na piedestal ochránce práv zaměstnan-
ců a mučedníka, který za svou odvahu postavit se na
stranu utiskovaných, byl uražen a ponížen. Tento pie-
destal je však velmi vratký a absurdní. Zdůrazňuji, že
celá tato pracovněprávní záležitost  je pouze osobní
záležitostí pana Jaroše a DPS U sv. Anny, kterou se
pisatel neobratně snaží obléci do hávu celospolečen-
ského a používá ji jako můstek k výpadům proti Za-
stupitelstvu městské části a mé osobě.

Pan Jaroš skutečně obdržel výpověď z organizač-
ních důvodů v DPS. O organizačních změnách bylo
rozhodnuto usnesením zastupitelstva, a to kvůli ze-
fektivnění provozu a ušetření nákladů na DPS, aby
mohlo být uvolněno více prostředků pro ostatní vě-
kové kategorie občanů Běchovic, ovšem se zacho-
váním vysoké úrovně péče o obyvatele tohoto domu.
Výpověď obdrželi i jiní zaměstnanci, čili nebyla to kří-
žová výprava proti panu Jarošovi, jak se nám mezi
řádky pokouší pisatel podsunout. Po obdržení výpo-
vědi pan Jaroš netrval na další práci, jak bychom oče-
kávali od bojovníka za práva zaměstnanců. O tomto
se dlouho ani nezmínil. Nejdříve a především trval
na vyplacení odstupného. Zákonné odstupné mu bylo
řádně vyplaceno a on ho přijal. Za normálních okol-
ností by bylo vše v naprostém pořádku, ale ne v tom-
to případě. Pan Jaroš v době podání výpovědi proti
ní nic  nenamítal, převzal peníze a žalobu na neplat-
nost výpovědi podal na zaměstnavatele k soudu až
po uplynutí určité doby. Nejsem si vědom, že by pan
Jaroš hledal konstruktivní cestu ke smíru, kromě ne-
ustálého stupňování tlaku na výši odstupného. Opět
připomínám, že odstupné v souladu s platnou legis-
lativou přijal. Ještě na soudním jednání byly dotázá-
ny obě strany sporu, ne jen žalovaný, jak nepravdivě
uvádí pisatel, zda byla věc vyřešena smírem. Zde měl
pan Jaroš další příležitost konkrétně říci svojí před-
stavu smíru. Toto však neučinil. Proč? Po přečtení
listu pana Jaroše si jistě každý odpoví sám. Panu Ja-
rošovi jde pouze o jeho osobní prospěch.

Vážení občané, teď na tomto místě chci osvětlit
podstatu „porušení Zákoníku práce“, kterou vám pan
Jaroš stále předkládá. Soud pro Prahu 9 ve svém roz-
sudku nezpochybnil výpovědní důvod, který je stále
platný a trvá. Soud vyslovil neplatnost pouze z čistě
formálního hlediska. Nebyla totiž požádána o sou-
hlas s výpovědí odborová organizace, kterou pan Ja-
roš s dalšími dvěma zaměstnanci založili. Čili žádné
smyšlené důvody či vážná narušení práv zaměstnan-
ců. V pozadí tohoto nepožádání nestála „neodbor-
nost či nedbalost“, jak pisatel pohotově útočí vůči
vedení DPS, ale prostý fakt, že mezi vedením DPS
a zaměstnanci byla vždy atmosféra vzájemné důvě-
ry, o čemž jednoznačně svědčí fakt, že kromě pana
Jaroše, nikdo z dalších zaměstnanců, se kterými byl
ukončen pracovní poměr, tímto způsobem nepostu-
poval.

Pan Jaroš jako občan Běchovic, který se v celém
svém prohlášení situuje do role odpovědného a dů-
sledného zastánce blaha obce a jejích obyvatel, by
měl jako první chápat, že taková opatření jsou v ně-
kterých okamžicích nutná. Prostředky, které byly ušet-
řeny mohou být a budou použity na zkvalitnění péče
o naše seniory a zlepšení života celé městské části.

Pisatel se dále pokrytecky dotazuje, kdo bude hra-
dit náklady na soudní spor a další výdaje s tím spoje-
né. Jakoby to nebyl on, kdo celou tuto nesmyslnou
situaci vyvolal, a který ji permanentně rozdmýchává
i tímto svým prohlášením.

Důrazně se ohrazuji vůči směšování čistě osobní
záležitosti pana Jaroše se záležitostmi týkajícími se
veřejného života obce.

Neumím si skutečně představit, jak by pan Jaroš
dále mohl vykonávat svou funkci v jedné z pracov-
ních komisí městské části, se kterou je fakticky v soud-
ní při, protože DPS je příspěvkovou organizací měst-
ské části samotné a je z převážné části financována
z prostředků městské části, jak sám pisatel dobře ví.
Využil jsem svého práva, daného mi platnou legis-
lativou, jmenovat a odvolávat nejen předsedy, ale
i členy komisí, a pana Jaroše jsem z funkce odvolal.
Dedukce uváděné panem Jarošem jsou neopodstat-
něné a zavádějící.

Pane Jaroši. Vám, dle mého názoru vůbec nejde
o blaho obce či DPS a jeho obyvatelů – seniorů, kteří
péči městské části skutečně potřebují a zaslouží si ji,
ale o Váš vlastní finanční prospěch. A úhrada nákladů
na Vaši kauzu? Ty se budou hradit, jestli se vůbec bu-
dou hradit, ze stejných prostředků, které byly vynaklá-
dány na Vaši mzdu a kterou byste dostával i nadále,
pokud by to ekonomická situace DPS umožňovala.
Budou se hradit ze stejných prostředků, které jsou ur-
čeny pro chod městské části, a tedy pro všechny ob-
čany Běchovic a které budou zkráceny případným
uspokojením Vašich vlastních, úzce osobních zájmů.

Ing. Jiří Santolík, starosta městské části



4

Vážení obyvatelé Běchovic,

je mi velice líto, že v prvních krůč-
cích – dnech – letošního roku, mu-
sím zaujmout stanovisko k záležitosti,
která – zdá se mi – hýbe podstatnou
částí Běchovic. Tato záležitost mne
osobně nenechává chladnou stran
toho, jakou byla ve svých počátcích
zcela neškodnou a běžnou interper-
sonální záležitostí, přerostlou v pre-
cedens člověka, který se rozhodl vést
zcela zbytečný, nesmyslný boj, proti
svému zaměstnavateli jen proto, že

neunesl přerod domu s pečovatelskou službou v or-
ganizaci se samostatnou právní subjektivitou se vše-
mi důsledky, které z této změny vyplynuly.

Nebudu rozebírat odbornou, právní stránku záleži-
tosti, to přenechám odborníkům, nevidím ani smysl
v obhajování svých kroků, neboť by mohly zavádět ali-
bismem…

Dlouho jsem přemýšlela o tom, jakou zvolit cestu
s vědomím, že oslovuji široké spektrum obyvatel Bě-
chovic. Po promyšleném zvážení jsem se rozhodla zve-
řejnit podstatnou část mého osobního dopisu panu
Miloši Jarošovi, který jsem se mu rozhodla napsat
i přes  pokusy z jeho strany,  mi po nástupu do funkce
stěžovat práci. Byla to má naposledy projevená snaha
dojít s výše jmenovaným k jakési rozumné dohodě,
kompromisu či řešení situace. Ponechávám vám, vá-
žení čtenáři, prostor pro vytvoření vlastního úsudku,
názoru na situaci….

Citát části dopisu panu Jarošovi ze dne 2. 7. 2004:
… za vším, doposud řečeném či sděleném písem-

ně mou osobou, si stojím a považuji za podložené.
Vynaložila jsem maximální úsilí po svém nástupu do
funkce k Vám najít - po pracovní stránce- cestu, ale
tyto snahy jste od samého začátku bojkotoval. Ať se
jednalo o mou snahu sjednat si přehled o komunikaci
a fungování mechanismu s dodavateli, tak evidence
skladu potravin atd. Nemluvě o tom, že jste neustále
vyvíjel svým počínáním snahu o rozvrácení kolektivu,
na místo snahy pomoci v prvních, těžkých krocích osa-
mostatňujícího se provozu. Stranou ponechám i zjiš-
těné nedostatky, jenom je mi dnes líto, že z nich neby-
ly vyvedeny patřičné důsledky.

Vaší prioritou bohužel nebyla prosperita zařízení,
ale především Váš vlastní prospěch, což je nakonec
patrné dodnes. Ihned po zrušení Vašeho pracovního
místa jste nastoupil  PN. (pracovní neschopnost - pozn.
red.) Nezpochybňuji Vaše zdravotní problémy, jistě jsou

REAKCE ŘEDITELKY DPS
podložené, ale ptám se, zda-li byste stonal, pokud by
situace zůstala při starém, tj. bez obdržení výpovědi.
Není mi zcela jasné také to, proč jste se v době nemo-
ci neustále pohyboval po Běchovicích se psy, na kole
či dokonce pravidelně navštěvoval areál DPS a bylo
Vám lhostejné, že jste viděn lidmi z okruhu svého za-
městnavatele. Vzhledem k různým časům, lze pochy-
bovat o tom, že šlo o ozdravní vycházky předepsané
lékařkou.

Mou naposledy podanou rukou Vám, byla nabídka
k pronájmu kuchyně. Víte sám, že nebylo možné udr-
žet kuchyň v provozu tak, jak byl dán, viz. Zpráva
poskytnutá Zastupitelstvu ÚMČ, s účetní uzávěrkou
kuchyně za I. kvartál, kde byla situace dopodrobna
analyzována.

Na tuto nabídku jste nereflektoval, a tak bylo roz-
hodnuto o změně organizační struktury kuchyně
a došlo ke zrušení Vašeho pracovního místa.

Domnívám se, že jsem shrnula vše, co jsem chtěla
říci. Snad Vám patří dík za to co jste udělal pro DPS
v letech minulých, bohužel  nikoli za to, co jste udělal
po mém nástupu do funkce…

Osobně se mi velice příčí běžnou pracovně právní
záležitost propírat veřejně, ale aktivity jež vyvíjí v po-
sledních týdnech právě pan Jaroš přerostly dle mého
názoru do rozměrů osobních ataků vůči lidem, kte-
rých si velmi vážím. Mám na mysli především osobu
pana Ing. Jiřího Santolíka. Před rokem byl pro mne
cizí osobou, autoritou, kterou jsem respektovala pře-
devším jako starostu vaší obce a zřizovatele DPS. Dnes
mohu říci, že jsem měla možnost, poznat člověka po-
ctivého a velmi pracovitého, který má dar instinktivně
diferencovat důležitost situace, určit priority a hlavně
stát si za nimi. Píši tato slova s vědomím, že uplynulý
rok, rok přechodný, byl existenčně pro DPS velmi ná-
ročný a často bylo třeba ve spolupráci právě se zřizo-
vatelem DPS hledat východiska. Ne vždy byla situace
vedoucí k řešení jednoduchá, ale díky snaze a srozu-
mitelnému dialogu zainteresovaných stran se podaři-
lo obtíže překlenout. Přesto je potřeba si uvědomit
(a já si uvědomuji při své práci každý den), že DPS je
pouze jedním střípkem mozaiky, která utváří život Bě-
chovic, a tato celá mozaika leží na bedrech Ing. San-
tolíka a ostatních představitelů obce.

Veliké věci nikdy nepřicházejí na svět bez bolestí,
je třeba za ně bojovat, tak to prostě je, co svět světem
stojí, a přestože zde stojím za svou pracovní oblast
zájmu – a to bez výhrad – vím, že jsou i oblasti jiné
a je nutné vzít je na vědomí.

Velmi se mi proto nelíbí invektivy, kterých se pan
Jaroš dopouští v posledních dvou odstavcích své pe-
tice na adresu starosty vaší obce. Jsem přesvědčena,
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ELEKTROINSTALACE DO 1 000 V

rodinné domy * bytové jednotky
dílny * průmyslové rozvody
kanceláře * el. revize zařízení
přihlášky PRE a STE    *   hromosvody
rekonstrukce bytových jader
slaboproudé rozvody:

 DT, STA, ST, počítačové sítě
přípojky NN do 400 V
opravy a havárie kabelů a el. zařízení
výroba rozvaděčů NN

tel./fax: 281 970 344
tel. privát: 281 972 632
mobil: 603 413 202 Vladimír Lacina
mobil: 605 771 056 Jiří Koubský

e-mail: lacina-koubsky@cbox.cz
www: www.lacina-koubsky.cz

Sdružení elektro
Elektroinstalace

Lacina – Koubský
Praha 9-Újezd nad Lesy,

 Chmelická 556

korespondenční adresa:
Praha 9-Újezd nad Lesy
Chmelická 556
PSČ: 190 16

kancelář firmy:
Praha 9-Újezd nad Lesy
Sulovická 1234
Areál Stavebniny STAKO

K odvolání pana Jaroše z členství v sociální a zdra-
votní komisi mohu jako její předseda uvést, že toto
rozhodnutí je plně v kompetenci starosty, který jmenu-
je a odvolává předsedy i členy komisí. Komise, které
plní funkci poradního orgánu starosty, jsou zřizovány
za účelem konstruktivní spolupráce s hledáním opti-
málního řešení problémů spadajících do působnosti
komise. V naší komisi je přirozeně hlavním bodem pro-
gramu řešení nemalých problémů spjatých se zdár-
ným provozem DPS. Účelem komise tedy není destruk-
ce, ale maximální snaha o zachování nerušeného
a pro seniory nejoptimálnějšího chodu tohoto zaříze-
ní. Je tedy zcela logické a přirozené, že došlo k odvo-
lání člena komise, který je, ať už z jakýchkoli důvodů
v soudní při s tímto zařízením. Zřizovatelem DPS je
ÚMČ a jeho nerušený chod v současné ekonomicky
značně svízelné době je přímo závislý na vzájemné
a nerušené spolupráci.

Závěrem mi připadá poněkud neseriozní řešit své
osobní problémy na stránkách místního tisku, zvláště
když občané nejsou a ani nemohou být plně informo-
váni o podstatě předmětného soudního sporu, jeho
přesných důvodech a s tím spojených okolnostech.

MUDr. Ivan Procházka.
předseda komise sociálně-zdravotní

POHLEDEM KOMISE

že hraničí s mírou únosnosti a mohou zakládat pod-
statu k trestnímu stíhání.

Pokud vám toto mé písemné stanovisko přijde pře-
míru osobní, vězte, je osobní!

Tento rok, byl pro mou osobu rokem mnoha zkou-
šek a mám velkou radost, že na prahu nového roku si
mohu vydechnout: „To nejtěžší máme za sebou“ a po-
sléze dodávám „Spoustu práce před sebou“, a jsem
přesvědčena, že s dobrou vůlí a současným pracov-
ním nasazením všech zaměstnanců, zůstane Dům
s pečovatelskou službou U sv. Anny skutečným do-
movem a že případné provozní problémy budeme ře-
šit společnými silami, které nás nebudou dělit, ale na-
opak spojovat.

Dagmar Zavadilová, ředitelka DPS

Vážení spoluobčané! Na předcházejících stránkách
měl být otištěn článek, který hodnotí činnost a dění v
Běchovicích v uplynulém období. Článek, který má
vypovídací hodnotu a je zajímavý pro většinu naších
občanů. Bude uveřejněn v únorovém čísle.

POZNÁMKA NA ZÁVĚR

Posláním tohoto periodika je poskytnout všem co
nejširší paletu informací o životě MČ, informací o vě-
cech, které se bytostně dotýkají převážné většiny
z nás. Domnívám se, že by neměl být platformou pro
vyřizování si osobních problémů. Protože pan Jaroš
„rozjel“ veřejně ve „velkém stylu“ kampaň o svém osob-
ním sporu se zaměstnavatelem (který ještě zdaleka
nemá konečný výsledek), je uveřejněno jeho „Prohlá-
šení“ v nezkráceném znění, abychom nebyli nařčeni
z „cenzury“. Abychom předešli zbytečným spekulacím,
je uveřejněn spolu s vyjádřením mým, MUDr. Ivana
Procházky a paní Dagmar Zavadilové. Čtenář si jistě
vytvoří svůj správný názor na věc sám.

Zklamu skupinku senzacechtivých čtenářů, ale po-
važuji uveřejněním těchto článků diskusi k osobní kau-
ze pana Jaroše za uzavřenou až do závěrečného vy-
řízení celé záležitosti. O výsledku budete informováni.
Do té doby nebudou v Životě Běchovic žádné články
týkající se této kauzy uveřejňovány. Věřím, že po zku-
šenostech z některých minulých „diskuzí“ na stránkách
tohoto periodika se mnou souhlasí většina zastupitelů
i většina běchovických občanů. Nenechme si snížit
velmi slušnou úroveň našeho časopisu na úroveň bul-
váru!

Ing. Jiří Santolík
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Z JEDNÁNÍ 26. ZASEDÁNÍ ZMČ

Zápis z 26. zasedání Zastupitelstva MČ Praha-Bě-
chovice, konaného dne  8. 12. 2004

Zprávu o činnosti ÚMČ od 25. do 26. zasedání ZMČ
přednesl starosta MČ, který informoval o nejdůleži-
tějších akcích uplynulého období. K přednesené zprá-
vě vystoupil v diskusi Ing. Vondráček a zeptal se na
osud svých připomínek k projektové dokumentaci na
výstavbu MŠ. K tomuto starosta odpověděl, že písem-
né připomínky byly předány projektantovi k posou-
zení a ten  vypracoval písemnou odpověď. Ing. Von-
dráček přednesl rovněž připomínku ke slibu starosty
seznámit zastupitele s konečnou verzí smlouvy před
podpisem smlouvy o výstavbě na bytové domy v bý-
valém statku. Starosta reagoval vysvětlením, že z ča-
sových důvodů nebylo možno seznámit zastupitele
s konečnou verzí smlouvy, která prakticky nezazna-
menala změn oproti textu, který byl zastupitelům před-
ložen před jejím podpisem. Ing. arch. Bubník se do-
tazoval na nefunkční osvětlení na křižovatce Čes-
kobrodská x Mladých Běchovic. Starosta vysvětlil, že
věcí se zabývá na základě stížnosti příslušný odbor
Magistrátu hl. m. Prahy a do vyřešení stížnosti nebu-
dou semafory funkční.

Ing. Vondráček, předseda finančního výboru, před-
nesl závěry z jednání výboru a návrh rozpočtu MČ na
rok 2005, který je sestaven jako vyrovnaný. Plánova-
né příjmy i výdaje jsou ve výši 10 965 500,- Kč. Zastu-
pitelstvo rozhodlo podrobně rozpracovat rozpočet
a předložit jej ke konečnému schválení ZMČ v termí-
nu leden 2005 po schválení objemů dotací od MHMP
v příjmové části.

Ing. arch. Bubník (komise výstavby)
– informoval o jednání komise ve věci žádosti o sta-
novisko pro MHMP k prodeji pozemku parc. č. 1498
v kat. území Běchovice (výměra 10 m2). Zastupitel-
stvo souhlasí s úplatným převodem pozemku na paní
Jelínkovou.  Dále informoval o jednání komise ve věci
žádosti p. Beneše o souhlas se zřízením parkovacího
místa. Komise souhlasí, ale předává věc k vyjádření
komisi životního prostředí.

– informoval o jednání komise ve věci dvou žádostí
o prodej, pronájem, věcné břemeno a souhlasu se vstu-
pem na pozemky. V diskusi  k tomuto bodu pan sta-
rosta podotkl, že před podpisem vyjádření prověří, zda
podpisem nedochází ke kolizi s výstavbou nového ná-
draží.

Zastupitelstvo souhlasí s prodejem a pronájmem
částí pozemků a se vstupem na pozemky. Dále sou-
hlasí s uložením silnoproudých a sdělovacích kabelů
do země jako trvalé věcné břemeno.

– informoval o jednání komise ve věci žádosti o vy-
jádření pro Ekotrans pro stavbu „Vedení 110 kV Ma-
lešice – Běchovice – Měcholupy“, k územnímu a sta-
vebnímu řízení. Zastupitelstvo se stavbou souhlasí.

– informoval o jednání komise ve věci dopisu občan-
ského sdružení „Zdravé životní prostředí“. Zastupitel-
stvo MČ Praha-Běchovice ve svých komisích prodis-
kutovalo žádost o přehodnocení souhlasu k logistické
hale SETTO a dospělo k závěru, že uváděné důvody
v této žádosti nejsou takového významu, aby vedly ke
změně stanoviska.

– informoval o jednání komise ve věci odpovědi Hygi-
enické stanice hl. m. Prahy na „petici občanů“ ve věci
hluku z provozu na komunikacích u Běchovic II. Z této
informace vyplynul úkol pro Úřad MČ Praha-Běchovi-
ce, nadále trvat na měření na ulici Českobrodská
s ohledem na nárůst vozidel po vstupu do EU a zajistit
účast dvou zástupců občanů při měření (p. Osvald
a p. Balík)

– informoval o jednání komise ve věci dopisu z Ředi-
telství silnic a dálnic, ve kterém  sdělují harmonogram
výstavby silnic okolo Běchovic. Zastupitelstvo pověřilo
starostu jednáním s Ředitelstvím silnic a dálnic v tom
směru, aby byly sladěny termíny dokončení výstavby
silničního okruhu (č. st. 511) a přeložky silnice číslo 12
tak, aby výstavba silničního okruhu číslo stavby 511
byla uvedena do provozu spolu se stavbou přeložky silni-
ce číslo 12.

MUDr. Procházka (komise sociální a zdravotní) in-
formoval o jednání komise ve věci výběru žádostí na
obsazení uvolněných bytů v DPS s tím, že byl prove-
den výběr dvou uchazečů. Byt č. 2 v DPS byl přidělen
paní Miladě Váchové a byt č. 5 byl v DPS přidělen paní
Věře Mošnerové.

Dále MUDr. Procházka informoval o nutnosti zajistit
pečovatelskou službu pro občany Běchovic. Poskyto-
vání této služby je v samostatné působnosti MČ Pra-
ha-Běchovice a tuto službu bude zajišťovat DPS. Je
tedy nutné uvolnit příslušné finanční prostředky pro
zajištění služby do rozpočtu DPS. V diskusi k této zprá-
vě vystoupil starosta, který podpořil návrh na uvolnění
finančních prostředků.

Ing. Kočí (komise životního prostředí) informoval
o  žádosti na kácení stromů fa. SUDOP Praha.  Zastu-
pitelstvo souhlasí s povolením kácení stromů a keřo-
vých skupin. Za kácené stromy v počtu 33 ks požadu-
jeme náhradní výsadbu na území MČ v počtu 33 ks
dle dispozic komise životního prostředí. Současně
bylo připomenuto, aby pan Richter prověřil zda firma
ZAVOS s. r. o. plní náhradní výsadbu, která má být do-
končena do 31. 3. 2005.
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Dále Ing. Kočí upozornil na kácení stromů u potoka.
Starosta konstatoval, že jde o čištění koryta potoka
a že zjistí, zda i v tomto případě není nutné žádat
o povolení kácení dřevin.

Ing. Santolík
– informoval zastupitele o skutečnosti, že do rozpoč-
tu MČ přijde dotace 460 000,- Kč z daní. Z této částky
nyní převede MČ do rozpočtu ZŠ částku 200 000,- Kč,
kterou dosud do rozpočtu ZŠ dluží a nemohla ji dát.
Jedná se o dotaci na vybavení učebny.  Pan starosta
navrhuje, aby tato dotace na vybavení učebny ZŠ byla
převedena do roku 2005.

– podal informaci o stavu úklidu listí a větví na území
MČ Praha-Běchovice (především v Běchovicích 2).
Občané, přestože byly organizovány dvě řízené akce
Úřadem MČ Praha-Běchovice na likvidaci listí a větví,
stále tento odpad likvidují tak, že jej vyváží na veřejné
prostranství. Z tohoto příspěvku vyplynul úkol pro Úřad
MČ Praha-Běchovice, odbor správy majetku. Pan Rich-
ter zajistí odvoz listí a větví z veřejných ploch a bude
informovat v nejbližším možném termínu v „Životě Bě-
chovic“ občany o nutnosti nezakládat „černé skládky“
na území MČ Praha-Běchovice.

– podal informaci o stavu rekonstrukce knihovny (tato
bude uzavřena do konce roku 2004).

– sdělil informaci o třech stížnostech občanů
a) černá skládka – některý z občanů bez vědomí jed-

noho ze zastupitelů, ale jeho jménem, podal stíž-
nost na vznik „černé skládky“ listí a větví. Skládka
byla odstraněna. Jednalo se o místo určené k likvi-
daci listí a větví Úřadem MČ Praha-Běchovice, (mělo
zde být listí likvidováno pouze v určený termín, ale
občané tento vyhlášený termín nerespektovali).

b) světla na křižovatce Českobrodská x Mladých Bě-
chovic – stížností se zabývá příslušný odbor Ma-
gistrátu hl. m. Prahy a do vyřešení stížnosti nebu-
dou semafory funkční a nedá se dopředu určit s jakým
výsledkem, a tudíž jakou dobu bude projednávání
trvat.

c) hospodářské soutěže – starosta informoval zastu-
pitele o tom, že byly na Úřad pro ochranu hospo-
dářské soutěže předány veškeré podklady ke třem
soutěžím na výběr dodavatele u akcí: výstavba by-
tových domů v bývalém statku, dostavba DPS II
a zateplení budovy Úřadu MČ Praha-Běchovice.
O výsledcích zkoumání postupu při výběrových
řízení budou zastupitelé informováni. Starosta
rovněž podotkl, že postup při výběru byl veden podle
platných předpisů a zcela korektně.

Pan Kršňák  měl tři připomínky:
a) námitka k firmě „HANYŠ“, provozovatele půjčovny

autojeřábů. Při startování vozidel dochází k nadměr-

nému hluku. Žádá o měření hluku zejména v noč-
ních a ranních hodinách. Zde vyplynul úkol pro ÚMČ
pozvat na jednání zástupce výše uvedené firmy
a dojednat nápravu.

b) k semaforům u nádraží, kde byl při autonehodě
poražen jeden ze sloupů, což mělo za následek ne-
funkčnost semaforů po dobu několika dnů. Vyzval
zástupce MČ, aby v takovém případě zajistili ihned
nápravu nebo řízení křižovatky policistou. Starosta
reagoval vysvětlením celé situace a konstatoval, že
ihned informoval správce semaforů, ale tento opra-
vil semafory až v pondělí (nemá stálou službu), po
licisté začali křižovatku řídit až poté, co bylo zjiště-
no, že oprava provedená v podělí nebyla účinná.

c) oprava komunikace u nádraží (přístupová cesta
k drážním rodinným domům). Zde starosta informo-
val, že oprava komunikace byla v plánu na rok 2004,
ale majitel pozemku se ke stavbě nevyjádřil (nedal
souhlas ke stavbě), proto nemůže být s úpravou za-
počato.

Termíny zasedání zastupitelstva MČ v roce 2005:

Zasedání se uskuteční 9. února, 13. dubna,
8. června, 14. září, 9. listopadu, 14. prosince
vždy od 18.00 hodin v zasedací místnosti úřa-
du MČ Praha-Běchovice.

Ze zápisu vybral Jan Jech

Pronájmy obytných
motorových lodí

v Holandsku, Francii, Belgii, Španělsku,
Německu, Itálii, Anglii a Irsku.
Žádný průkaz, žádné zkoušky!

 Každý se může stát kapitánem a vyrazit
na romantickou objevnou plavbu.
Ceny od 3500 Kč osoba / týden.

Kompletní výbava plavidel.
Pojištění, proškolení, příručka bezpečné
plavby a návrhy plavebních tras v ceně.

Obsaditelnost 2–16 osob.

CA SP Praha s.r.o.

Baštýřská 463
198 00 Praha 9-Jahodnice
Tel.: 281 932 666
Fax: 220 921 278
e-mail: sppraha@sppraha.cz
http://www.dovolenaslodi.cz
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Po – Pá

00 05
04 50
05 09 24 39 54
06 09 24 39 54
07 09 24 54
08 24 54
09 24 54
10 24 54
11 24 54
12 24 54
13 24 44 59
14 14 29 44 59
15 14 29 44 59
16 14 29 44 59
17 14 29 44 59
18 14 32
19 02 32
20 02 35
21 05 35
22 05 35
23 05 35

So – Ne

05

39
09 39
09 32
02 32
02 32
02 32
02 32
02 32
02 32
02 32
02 32
02 32
02 32
02 32
02 32
02 35
05 35
05 35
05 35

109 z Palmovky (z nádraží)  směr Rohožník
Po – Pá

04 40
05 18 33 48
06 03 18 33 48
07 03 18 33 48
08 03 22 52
09 22 52
10 22 52
11 22 52
12 22 52
13 22 51
14 06 21 36 51
15 06 21 36 51
16 06 21 36 51
17 06 21 36 55
18 25 55
19 25 55
20 25 55
21 25 55
22 25 55
23 25

So, Ne

25 55
25 55
25 55
25 55
25 55
25 55
25 55
25 55
25 55
25 55
25 55
25 55
25 55
25 55
25 55
25 55
25 55
25 55
25

   109 z Běchovic na Palmovku
Po – Pá

24
43
12 31 46
01 16 31 46
01 17 34 49
19 49
19 49
19 49
19 49
19 49
19 49
09 24 39 54
09 24 39 54
09 24 39 54
09 24 39 54
08 22 36 54
24 54
24 57
24 54
24 54
24 54

Po – Pá

04 48
05 24 54
06 18 48
07 10 24 48
08 18 48
09 18 48
10 18 48
11 18 48
12 18 48
13 18 48
14 18 48
15 18 48
16 18 48
17 03 18 48
18 18 48
19 18 48
20 18 54
21 24 54
22 24 54

261 z ČM do Běchovic
Sobota

24 54
24 54
24 48
18 48
18 48
18 48
18 48
18 48
18 48
18 48
18 48
18 48
18 48
18 48
18 48
18 54
24 54
24 54
24 54

Neděle

24 54
24 48
18 48
18 48
18 48
18 48
18 48
18 48
18 48
18 48
18 48
18 48
18 48
18 48
18 54
24 54
24 54
24 54

Po – Pá

04 46
05 16 46
06 16 31 46
07 16 46
08 16 46
09 16 46
10 16 46
11 16 46
12 16 46
13 16 46
14 16 46
15 16 46
16 01 16 46
17 16 46
18 16 46
19 16 46
20 16 46
21 16 46
22 16 46
23 16

261 z Běchovic na ČM
Sobota

46
16 46
16 46
16 46
16 46
16 46
16 46
16 46
16 46
16 46
16 46
16 46
16 46
16 46
16 46
16 46
16 46
16 46
16 46
16

Neděle

46
16 46
16 46
16 46
16 46
16 46
16 46
16 46
16 46
16 46
16 46
16 46
16 46
16 46
16 46
16 46
16 46
16 46
16

Tučně označené spoje zajíždí na VÚ Běchovice

(nádr. Běchovice)

Koncem minulého roku a u někte-
rých linek začátkem roku 2005 došlo
k drobným změnám v jízdních řádech.
Z tohoto důvodu otiskujeme aktuální
jízdní řády linek, které prochází naší
obcí.

Ze stanice Běchovice odjíždí spoje
o 14 minut později

Fotosběrna
Jan Jech,

Do Říčan 371
nabízí fotokalendáře
 s vlastním motivem.

Jednostránkový 89,- Kč
Třináctistránkový 299,- Kč

Informace
 tel.: 606 481 222

Žádost o spolupráci
Žádáme spoluobčany,

kteří znají muže na foto-
grafii, aby nám sdělili

jeho jméno a adresu (po-
kud se nepřihlásí sám).
Má již delší dobu nevy-

zvednuté zakázky.
Tel.: 606 481 222

 Žádáme všechny amatérské fotogra-
fy, aby nám pomohli při práci na foto-
kronice obce! Své snímky (negativy,
nebo soubory na CD) můžete předat
v sekretariátu ÚMČ. Nejlepší fotografie
budou oceněny a zveřejněny v ŽB.

Jan Jech



9

Pod tímto titulem vás informujeme o nových filmech,
společenských a jiných kulturních akcích. Do této rub-
riky můžete přispívat svými články, názory a postřehy
samozřejmě i vy.

Příběh žraloka

V kinech je právě promítán nový film od režisérů
Vickyho Jensona a Biba Bergerona Příběh žraloka (ori-
ginální název: Shark Tale). Tito dva pánové režírovali
mimo jiné i film Shrek. Jedná se o americký animova-
ný film, který je přístupný pro všechny věkové katego-
rie. Dobrá zpráva pro všechny – film je dabovaný!
Můžete zde slyšet hlas Aleš Hámy, Hany Ševčíkové,
a nebo například Bohuslava Kalvy.

Stručný obsah: Oscar, malá rybka, která samou
upovídaností pusu nezavře, má ctižádost pohybovat
se v nejvyšších společenských vrstvách. Lennymu,
velkému bílému žralokovi, způsobila citlivá povaha ži-
votní problém, který drží ve velké tajnosti. Je totiž ve-
getarián! Poté, co pravda vyjde najevo, stane se Os-
car následkem velké lži pochybným hrdinou. Přesto se
právě tehdy Oscar a Lenny stanou dobrými přáteli…

Podrobnější informace můžete získat na anglických
webových stránkách filmu(http://www.sharktale.com).
Možné je také navštívit české stránky, které jsou: http:/
/www.pribehzraloka.cz.

Všem přeji krásné zážitky při sledování tohoto filmu.
Adam Lázenský

Po – Pá

00 04 34
05 10 20 30 40 48 55
06 02 08 14 20 26 32 38 44 50 56
07 02 08 14 20 30 40 50
08 00 10 25 40
09 03 33
10 03 33
11 03 33
12 03 33 57
13 12 27 42 57
14 06 14 22 29 37 44 52 59
15 07 14 22 29 37 44 52 59
16 07 14 22 29 37 44 52 59
17 07 14 22 29 37 44 52 59
18 08 17 26 36 46 56
19 06 16 27 40 53
20 09 25 44
21 04 34
22 04 34
23 04 34

250 z Černého Mostu do Běchovic 250 z Běchovic na Černý Most
So, Ne

04 34
34
04 34
04 34
03 33
03 33
03 33
03 33
03 33
03 33
03 33
03 33
03 33
03 33
03 33
03 33
03 33
04 34
04 34
04 34

Po – Pá

00 01
04 33 51
05 01 11 21 31 41 49 55
06 01 07 13 19 25 31374349 55
07 01 07 13 19 25 31 37 43 49 55
08 05 15 25 35 45 57
09 11 37
10 07 37
11 07 37
12 07 37
13 07 31 46
14 01 16 31 40 48 55
15 03 10 18 25 33 40 48 55
16 03 10 18 25 33 40 48 55
17 03 10 18 25 33 40 48 55
18 03 11 21 31 41 51
19 01 16 31 46
20 01 16 40
21 10 40
22 10 40
23 10 40

So, Ne

01
54
40
10 40
10 40
10 40
10 40
10 40
10 40
10 40
10 40
10 40
10 40
10 40
10 40
10 40
10 40
10 40
10 40
10 40
10 40

KAM ZA KULTUROU?

05 14 43 58
06 13 28 43 58
07 17 32 43
08 03

14 03 33
15 03 33
16 03 33 55
17 33
18 03

222 z ČM
na VÚ Běchovice

04 27 58
05 32 52
06 07 22 37 52
07 07 22 37 52
08 08 31

14 00 30
15 00 30 52
16 30
17 00 30

222 z  VÚ Běchovice
na Černý Most

05 21 51
06 21

14 33
15 03 33
16 03

269 z Běchovic
do Avia Letňany

07 53
08 23 53

16 30
17 00 30
18 00 30

269 z Běchovic
na Rohožník

01 23 (43)
02 23 (43)
03 23 (43)
04 23 (43)

503 z Lehovce (nádr. Běchovice)
 na Rohožník

Ze stanice Běchovice odjíždí spoje o 9 minut později
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CESTOVÁNÍ PO ASII

Kouzlo východu – tak se jmenoval nový pořad v Pla-
netáriu, který jsme navštívili se sedmáky v pondělí
6. prosince 2004. Před zahájením zeměpisného učiva
o největším světadílu jsme nahlédli do historie, kultury
a duchovního bohatství Asie. Prostřednictvím bohaté
mozaiky záběrů jsme cestovali Tureckem, Sýrií, Írá-
nem, Indií, Srí Lankou, Nepálem, Laosem, Thajskem,
Kambodžou a Indonésií.

Eva Hlávková

TURNAJ VE STOLNÍM TENISE
Ve čtvrtek 25.11. 2004 se naše škola zúčastnila tur-

naje ve stolním tenise v Satalicích. Z naší školy jelo
sedm hráčů. Přihlášených škol bylo opravdu hodně,
takže jsme se na soupeře už těšili. Každý hráč hrál
s každým a potom se hrála čtyřhra. Ze začátku se nám
moc nevedlo, ale hned v druhém zápase se začalo
blýskat na lepší časy a druhého soupeře jsme nešetři-
li a porazili  ho. Zápasů jsme odehráli celkem sedm.
Zanedlouho jsme byli velice vyčerpaní, ale chtěli jsme
obhájit alespoň třetí místo. Najednou jsme zjistili, že
můžeme být také druzí. Bohužel jsme poslední zápas,
který se zdál být docela lehký nevyhráli, a tak jsme
skončili alespoň bronzoví. Na turnaji byla docela zá-
bava a myslím, že jsme si i dobře zahráli.

Tomáš Mauer, VII. třída

OBVODNÍ KOLO STOLNÍHO TENISU
V posledních listopadových dnech se mladší i star-

ší žáci úspěšně zapojili do obvodní soutěže ve stol-
ním tenisu.

Dne 29. 11. 2004 naši školu reprezentovali Lukáš
Vlach,  Tomáš Mauer (oba VII. třída) a Martin Vayhel
(VI. třída). Družstvo dívek tvořily pouze žákyně VI. tří-
dy: Kristýna Míková, Šárka Herbrychová a za nemoc-
nou Nikolu Matušíkovou ochotně nastoupila Karolina
Bžochová.

Na celém obvodě je 16 škol. Celkové 3. místo chlap-
ců a 5. místo dívek je úspěchem, za který zaslouží
pochvalu.

Dne 30. 11. 2004 soutěžili v kategorii starších žáků
Martin Čekal, Martin Křížek, Roman Požárek a Martin
Šedivý (všichni IX. třída). Také oni bojovali udatně. Za
krásné 3. místo jim též blahopřejeme.

Eva Hlávková

ŠACHOVÝ TURNAJ
     V pondělí 13. 12. 2004 odjeli Martin Vayhel, Lukáš
Jandus, Petr Daněk, Marek Vážný, Jan Nováček, Tuan
Phong Hoang, Petr Bláha, Kryštof Kolesa a Kristýna
Míková na otevřený přebor v šachu, který uspořádal

Dům mládeže a Základní škola Ratibořická. Tito všichni
(mimochodem žáci pátého, šestého a sedmého roč-
níku naší školy) se přihlásili, ačkoli věděli, že věnují
veškerý svůj volný čas pondělního odpoledne!
     Po příjezdu na místo jsme se trošičku rozklepali nad
celkovým počtem účastníků 49! Jakmile však byly roz-
losovány dvojice pro první kolo, veškerá nervozita zmi-
zela a všichni se soustředili na strategii svých a sou-
peřových tahů. Turnaj měl celkem sedm kol, v nichž
měl každý možnost vyzkoušet svůj důvtip.

V soutěži byly děti rozděleny na holky a kluky a pak
na starší a mladší. Děti na šampionátu zastupovaly
své základní školy. Soutěže se účastnila Základní škola
Běchovice, Dolní Počernice, Hrdlořezy a ZŠ Ratibo-
řická.

A jak naši reprezentanti dopadli? Nejúspěšnější byla
jediná dívka Kristýna Míková. Odvezla si diplom za
druhé místo mezi žákyněmi 2. stupně, přestože chodí
teprve do šesté třídy. Z hochů si nejlépe vedl Martin
Vayhel, který dokázal porazit čtyři soupeře. Blahopře-
jeme a chválíme.

Eva Hlávková
Kryštof Kolesa, VII. třída

Krajina v okolí řeky Sázavy je krásná, ale na pod-
zim se stává ještě půvabnější. Její okolí je jako stvoře-
né k vycházce a k odpočinku.

Minulý víkend jsem se rozhodl jít na túru. Dlouho
jsem přemýšlel, kam vyrazím, ale nakonec to vyhrála
Sázava.

Po hodině cesty už vidím svůj dnešní cíl. V údolí
teče čistá průzračná voda, po které se prohání listy
připomínající malé čluny. Řeka místy vypadá jako dlou-
hý líný had. Když voda proteče jezem, stává se opět
dravou řekou. Občas je možné si všimnout rybářů, kteří
se neúnavně snaží chytit svůj kapitální úlovek. Sem

SPORTOVNÍ AKTIVITY

TAJUPLNÁ SÁZAVA

Plně soustředěný Martin Vayhel nad soutěžní šachovnicí.



11

tam se tu mihnou vodáci, kteří se musí poprat se stu-
denou vodou.

Řeka se náhle zužuje a místy si prořezává cestu
tvrdou skálou. Údolí se prohlubuje a na březích řeky
rostou jen ty nejodolnější stromy. Někdy tam je možné
zahlédnout srnku, v korunách stromů pobíhají vever-
ky. Pokud budeme potichu, spatříme je i v trávě, jak
louskají oříšky, šišky či bukvice.

Na obzoru jsou vidět pestrobarevné stromy, začíná
se stmívat, a tak jdu zpět. U vody sedí už jen poslední
vytrvalci, v dálce jakoby zpíval jez.

Na takové vycházce si člověk uvědomí, jak by měl
žít v souladu s přírodou. Po návratu domů si ještě pro-
mítám v hlavě dnešní pěkný den a unaven jdu spát.

Martin Šedivý, IX. třída

VÁNOČNÍ VÝLET

Přináším vám rozhovor s ping-pongovými borci z IX.
třídy (Martin Šedivý, Roman Požárek, Martin Křížek,
Martin Čekal), kteří na obvodním turnaji obhájili tvrdým
bojem 3. místo. To zaslouží obdiv!

Určitě musíš hrát ping-pong už dlouho, když jste
obsadili 3. místo…

MŠ: „Hraji asi tři roky.“
MK: „Začínal jsem tak před rokem a půl.“
RP: „Já hraji v podstatě skoro od mala.“

Srší z vás sebevědomí. Čekali jste, že se tak dobře
umístíte?

MŠ: „Předpokládal jsem, že budeme druzí.“
MK: „Ano.“
RP: „No, myslel jsem sice, že budeme první, ale

třetí místo na obvodě je taky pěkné.“

Mluvíte jako opravdoví zkušení hráči. Soupeři byli
profíci nebo amatéři?

MŠ: „Profíci.“
MK: „Pár profíků, jinak amatéři.“
RP: „Jak kteří.“

Atmosféra na takovém turnaji je většinou plná
strachu. Jak se ti hrálo?

MŠ: „Hrálo se mi celkem dobře, ale nejlépe s těmi,
které jsme porazili.“

Když jsi měl odvahu a přihlásil jsi se na soutěž,
hraješ stolní tenis závodně?

MŠ: „Ano, hraji teď za dorost.“
MK: „Hrál jsem. Teď sice ne, ale rád bych se k tomu

zase vrátil.“
RP: „Nehraji závodně, jenom rekreačně.“

Jak byste celkově zhodnotili turnaj? Případně váš
vztah ke stolnímu tenisu?

MŠ: „Ping-pong mám docela rád, ale živit bych se
tím nechtěl. Tak dobrý zase nejsem. Baví mě, proto ho
hraji.“

MK: „Třetí místo bylo jasný.“
RP: „Ping-pong mě baví, živit bych se tím nemohl.

Turnaj byl super. Mohli jsme sice vyhrát, ale příště to
zvládneme.“

Zuzka Kafková,
spolužačka borců

CHCEME BÝT PRVNÍ

Dne 1. a 2. prosince strávily naše děti z třetí a čtvr-
té, šesté a sedmé třídy pěkný den na výletě. Autobus
nás zavezl nejprve na Karlštejn, kde jsme si prohlédli
krásné betlémy, od perníčkových, hracích, keramických
až po dřevěné. Před muzeem si děti koupily drobné
suvenýry, pohledy nebo vánoční perníčky a svíčky.
Pověděli jsme si něco o Karlštejnu, Karlu IV., vyfotili
z dálky hrad a malebné městečko a vydali se na par-
koviště, odkud nás pan řidič odvezl na Křivoklát.

Zde jsme měli objednanou velmi zajímavou prohlíd-
ku hradu včetně mučírny a hladomorny. Prohlédli jsme
si i netradiční betlém v hradním sklepení a vyřezáva-
né formičky na cukroví.

Chtěli bychom touto cestou velice poděkovat paní
Evě Zemanové, která tento výlet zajistila, připravila
a svým slovem prováděla. Určitě v nás dlouho zůsta-
nou velmi pěkné vzpomínky na příjemně strávené před-
vánoční chvíle.

Za všechny zúčastněné děti a kolegyně ze ZŠ
Zdeňka Svátková

Při vánoční besídce ve školní družině si pouštěli svíčky po vodě
Marek Šťastný, Pavel Šmídmajer, Matěj Jandus a Petr Majstr.

Zápis do 1. třídy se uskuteční
dne 27. ledna 2005

 od 14.00 do 18.00 hodin
 v budově školy.
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RC - REKONDIČNÍ CENTRUM

Velebného 1821, 190 16 Praha-Újezd nad Lesy

Nově vybudované rekondiční centrum je v klidném
a atraktivním prostředí. Nabízí komplexní služby pro
celkovou rekondici, regeneraci a relaxaci. Klient může
využít dle svého uvážení buď jednotlivé služby samo-
statně, anebo v blocích podle svých potřeb. Bloky slu-
žeb jsou cenově zvýhodněny, stejně jako závazné
zaknihování určitého počtu lekcí či sezení. Parkoviště
pro klienty je přímo u objektu.

SLUŽBY REKONDIČNÍ A REGENERAČNÍ 1 – 10
Tel.: 607 914 725
KOSMETIKA, MANIKÚRA A MODELÁŽ NEHTŮ
Tel.: 608 327 734
Objednávky pouze v provozní době.

1. CVIČENÍ NA 7 REKONDIČNÍCH STOLECH –
posilovací systém „Shapemaster“
Sedm stolů postupně posiluje, zpevňuje a tvaruje

postavu a pomáhá redukovat centimetry problémových
partií těla. Zvyšuje se pohyblivost a pružnost. Zlepšuje
se krevní a lymfatický oběh. Zmírňují napětí a stres.

PRAVIDELNÉ PASIVNÍ NEBO POLOPASIVNÍ CVI-
ČENÍ (dle kondice klienta):

Na těchto stolech je cvičení vhodné pro každého,
např. i pro klienty po srdeční příhodě, klienty s vyso-
kým krevním tlakem, artritidou apod. Pravidelné cvi-
čení na těchto stolech vyrovnává páteř a pánev. Po-
máhá snižovat riziko kyfózy, lordózy a osteoporózy,
upevňuje a posiluje ochablé svaly. Hlavním důvodem
popularity tohoto cvičení na stolech je:
– ztráta centimetrů bez pokusů o dietu (po dvaceti

lekcích až o 10 cm)
– zlepšení držení těla působí kladně na změnu vzhledu
– výrazné zlepšení pohyblivosti kloubů u klientů s ar-

trózou, osteoartritidou, artritidou a další
– výrazné zpevnění svalů podpírajících páteř, pro-

dloužení svalů hrudního koše a zpevnění dalších
svalových skupin – prsní, hýžďové, břišní, stehen-
ní atd.

– příznivě přispívá při odstraňování celulitidy.
Jedna samostatná cvičební hodina trvá 60 – 70 min.

Pro požadovaný efekt je ověřeno, že z hlediska celko-
vé rekondice i z hlediska finančního je kúra o dvaceti
lekcích, čerpaných 3 – 2x týdně optimální.

2. RAŠELINOVÉ JEDNORÁZOVÉ OBKLADY
– ve spojení s rašelinovými nosiči tepla (rašelina z lo-
žiska Abertamy – Perning, okr. Karlovy Vary)

Doporučujeme klientům trpícím artrózou, revmatic-
kými bolestmi, bolestmi páteře a kloubů i svalových
bolestí šíje a zad. Není vhodné v případě zánětu.

3. MASÁŽE - včetně nahřívání
Masáž: šíje – 20 min., záda – 35 min.,
šíje a záda – 45 min., dolních končetin – 55 min.

4. BIOLAMPA – BIOPTRON
Proces hojení světelným neinvazivním paprskem.

Neobsahuje žádné ultrafialové ani rentgenové záře-
ní a nemůže způsobit žádné poškození kůže. Biop-
tron stimuluje organismus k provádění regenerace
a vlastního hojení, navíc může vést k okamžité úlevě
od kloubní bolesti (revmatoidní artritida), tlumí svalo-
vou bolest, odbourává otoky, zkracuje dobu hojení,
zlepšuje a vyléčí akné i jizvy po akné, zmírní bolesti
a urychlí hojení popálenin. Při kombinaci léčení celu-
litidy (cvičení na rekondičních stolech, lymfomasáž,
body rol a vacupuls) významně působí na podkoží –
účinně urychluje rozpad a odstraňování podkožního
tuku. Spolu s gelovou maskou „Askleoio“ vyčistí
a  rozjasní pleť, zpomaluje proces stárnutí pleti (od-
stranění drobných vrásek, celkové napnutí pokožky).
Pro příznivý efekt je třeba šest až dvanáct sezení,
dle druhu indikace.

5. LYMFOMASÁŽ POMOCÍ TLAKOVÝCH VLN
– kúra proti celulitidě

Jedná se především o odstranění poruch krevního
a lymfatického oběhu a nahromaděných toxinů. Toho
dosáhnete úpravou životosprávy, speciálními lymfatic-
kými masážemi, cvičením a potravinovými doplňky.

Mechanická lymfodrenáž – lymfomasáž – je prová-
děna tlakem. Klient pohodlně leží obalen návleky od
pasu ke špičkám nohou (kalhoty), případně paže (ru-
kávy). Do návleku je pomocí přístroje Lymfoven pum-
pován vzduch právě takovým tlakem, aby byla od-
váděna mízní tekutina a odpadní látky. Sezení trvá
přibližně 60 min. Podle stádia celulitidy doporučujeme
aplikovat 1 – 3x týdně. Již po první proceduře jsou
výsledky patrné i měřitelné, máte pocit, že kalhoty jsou
vám o číslo větší, v nohou máte pocit lehkosti

6. LASER MAESTRO SE SCANNEREM LINESCAN
– neinvazivní

Veškeré účinky tohoto laseru jsou založeny na fyzi-
kálním působení světla na tkáně s vyloučením vedlej-
ších účinků.

Aplikace: pooperační hojení, hojení jizev, otoky, he-
matomy, odřeniny, spáleniny, akné, ekzémy, lupénka.
Záněty kloubů, svalů, úpony atd. Biostimulace pleti
(zvadlá a ochablá pleť), strije, celulitida atd.

Biostimulace, regenerace, zvýšení metabolismu,
snížení svalového napětí, protizánětlivý účinek, proti-
bolestivý účinek, urychlení hojení a další. Na všechny
tkáně působí laserové paprsky povzbudivě, neboť zvy-
šují nitrobuněčnou energii. Biostimulační efekt zvyšu-
je buněčnou regeneraci.
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7. LASEROVÁ GELOVÁ MASKA  ASKLEPIO
– pro regeneraci pleti.

Účinkem laserového paprsku a vhodného složení
gelu  Asklepio, je způsoben následný efekt pro Vaši
pleť: unikátní metoda čištění a regenerace pleti – od-
stranění drobných vrásek
– vysoká hydratační schopnost gelu
– snížení svalového napětí, které je příčinou tvorby vrá-

sek
– hojení zánětlivých ložisek (akné)

Nová klientka či klient by měli absolvovat nejdříve
intenzivní kúru, což znamená 2 – 3 masky během jed-
noho týdne (např.: středa, pátek, pondělí), případně
čtyři až pět masek během 14 dnů. Díky této intenzivní
kúře nečistoty vystoupí z pórů rychleji na povrch po
třech až pěti aplikacích. Tento jev je důkazem účin-
nosti. Ihned potom je třeba pleť mechanicky vyčistit.
Následně stačí udržovat pleť jednou maskou za dva
až tři týdny.

8. MASÁŽNÍ STROJ BODY ROLL
– pravidelným používáním tvaruje postavu, zmenšuje
objem masírovaných partií, odbourává tuk, vypíná kůži,
odstraňuje celulitidu. Doporučená délka 20 min. 3x týd-
ně. Cena je stanovena za 1 minutu použití stroje.

9. VACUPULS CC 326
– program v režimu přímého podtlaku (tělo) nebo re-
žim pneupulsní (obličej).

Odstraňuje celulitidu, tukové polštáře, strije, napíná
kůži, zlepšuje krevní oběh a lymfatický oběh. Léčí akné,
drobné jizvy, nežity a abscesy. Propíná a čistí pleť, vy-
hlazuje vrásky.

Délka jedné aplikace, např. masáž dolních kon-
četin zepředu i zezadu, břicha a hýždí, trvá včetně
nahřívání infrazářičem 50 minut. Jiné masáže lze
dohodnout s obsluhou. Cena je stanovena za 1 mi-
nutu výkonu.

10. KYSLÍKOVÁ TERAPIE ve spojení s ozónovou te-
rapií – kapsle (potrav. doplněk)

Tato služba je zejména určena osobám s nároč-
nou psychickou zátěží, stresovaným osobám, pro
zlepšení srdeční činnosti a prokrvení srdečního sva-
lu, pro zvýšení imunity, pro zvýšení látkové výměny
v mozku – jeho prokrvení (okysličení – vliv na pa-
měť, na látkovou výměnu, stabilizaci krevního obě-
hu), zlepšení celkové psychické a tělesné výkonnosti
včetně sexuální aktivity, zvýšení obranyschopnosti or-
ganismu, roztažení všech krevních cest včetně zvý-
šení elasticity krevní tkáně. Tuto službu lze aplikovat
současně při absolvování jiných služeb, např.: masá-
že, laser, bioptronic, lymfomasáž, manikúra, kosme-
tika a pod. Přístroj na prokysličování organismu je
variabilní, lehce přemístitelný, dýchaní jednoduše –
osobní kanylou.

Kapsle OXY – OXC, zvyšují účinky kyslíkové tera-
pie. Zejména předcházejí rakovině tlustého střeva tím,
že upravují  vyprazdňování pravidelně 1x denně (zá-
cpa či průjem). Užívat min. 1 kapsli denně alespoň po
dobu třech měsíců, lépe 2 kapsle denně, tj. 180 kapslí
během třech měsíců. Doporučujeme v odstupu kúru
opakovat. Tyto kapsle mohou užívat i těhotné a kojící
ženy bez nebezpečí. Nejsou zaznamenány žádné ne-
gativní účinky. Naopak, užívání těchto kapslí příznivě
ovlivňuje usínání a spánek a psychickou pohodu.

Pro péči o kůži a podkoží nabízíme výrobky řady
kyslíkové a ozónové terapie – přírodní – obohacené
o Q 10, s čistým panenským olivovým olejem lisova-
ným za studena, které výrazně zlepší zdraví a vzhled
vaší pokožky.

KOSMETICKÉ SLUŽBY, MODELÁŽ A ÚPRAVA
NEHTŮ – Tel.: 608 327 734
1. Kosmetické služby: odlíčení pleti, odlíčení očí,
úprava obočí, peeling, změkčení pleti, hloubkové čiš-
tění pleti, masáž (obličej a krk), masáž dekoltu, mas-
ka (obličej, krk, dekolt), výživa očního okolí, parafin.
lázeň.

Milie, barvení řas, barvení obočí, depilace rukou,
depilace lýtek, depilace stehen, depilace třísel, depi-
lace podpaží, depilace horního rtu.
2. Modelář nehtů: zhotovení nových nehtů, doplnění,
oprava špičky, nový nehet, odlakování, lakování, fran-
couzské lakování, sušič laku, zdobení nehtů.
3. Manikúra: manikúra + masáž rukou a předloktí, odla-
kování, lakování, francouzské lakování, maska na  ruce,
peeling, sušič laku, P-shine – zpevnění vlastního neh-
tu.

Prosíme klienty, aby si  sebou přinesli ponožky (pod-
laha je vyhřívána), ručník nebo osušku. Zejména pro
cvičení na stolech, při užívání stroje Body Roll a při
lymfomasáži pomocí tlakových vln, je z hlediska hygi-
enického a vašeho pohodlí nutné sportovní oblečení
– dlouhé bavlněné kalhoty přiléhavé (nejlépe legíny),
bavlněné tričko (nejlépe s dlouhými rukávy) a bavlně-
né ponožky.

Personál, který vás obsluhuje, je řádně vyškolen
a zaškolen pro všechny služby, které vám nabízíme.
Povinností personálu je především věnovat se každé-
mu klientovi (zejména při první návštěvě) zvlášť tak,
aby klienta individuálně, podle jeho požadavků a zdra-
votního stavu, vedl a instruoval a podle problémů kli-
enta, poradil a sestavil vhodné služby, či blok služeb.
U většiny služeb je nutné vystavit a vést zdravotní kli-
entskou kartu. Tato služba je poplatná (50,- Kč) a platí
po celou dobu, kdy klient využívá našich služeb. V pří-
padě předplacení jednotlivých služeb obdrží klient per-
manentku se záznamem dat. Služba zdarma.

Těšíme se na vaši nezávaznou  návštěvu.

-----PLACENÁ INZERCE------
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PÁRTY S MIKULÁŠEM

Tak jako každý rok, sešli jsme se v tělocvičně CHA-
NOS na Mikulášské párty. Již před patnáctou hodi-
nou se sál začal pozvolna zaplňovat. Některé děti se
bázlivě držely za ruku maminky či babičky při pohle-
du na naše „kamarády z pekla“. Jiní si je šli  společ-
ně s andělem a Mikulášem, prohlédnout zblízka. Za
odvahu byli okamžitě odměněni pekelným máznu-
tím na tvář.

Když se děti usadily, začala hrát hudba známé pís-
ničky. Při soutěžích děti zapomínají na strach, proto-
že každý chce ukázat co mí. Za vynikající výkony
jsou od Mikuláše po zásluze odměněni. Mezi soutě-
žemi přicházejí děti se svými básničkami nebo pís-

Děti poměřily síly v malířské soutěži. Obrázky
budoucích „Picassů“ byly opravdu krásné.

ničkami k improvizovanému jevišti,
aby je předvedly Mikuláši a jeho do-
provodu. Jedna básnička je hezčí
než druhá. Někdo dostal malé na-
pomenutí, jiný pochvalu, ale každý
bez rozdílu sladkou odměnu od an-
děla i čertů.

Děkujeme ÚMČ Praha-Běchovi-
ce za podporu, která umožnila oce-
nit děti za jejich snahu krásnými
hračkami a velkým výběrem oblíbe-
ných sladkostí. Zároveň děkujeme
všem, kteří nám pomohli radou, ale
i přiložili ruku k dílu. Velký dík patří
panu Kundrátovi za pomoc v jeho
volném čase.

Závěrem bych chtěla pozvat
všechny zúčastněné a i ostatní děti
na jarní karneval, který se uskuteč-
ní v březnu.

Michaela Čížková

V roce 2004 zajistil ÚMČ pro ob-
čany Běchovic, ve smyslu usnese-
ní ZMČ, možnost svézt na určená
místa, v daných termínech na jaře
a v měsících říjnu a listopadu, vět-
ve a listí ze zahrádek. Původně byl
podzimní termín stanoven na říjen.
Na žádost mnohých z vás byl sta-
noven další termín, ještě v listopa-
du. Poté byly větve seštěpkovány
a listí zkompostováno na náklady
MČ. Bohužel někteří občané nepo-
chopili, že svoz a sběr je možný jen
v určené dny a naváželi odpad mezi

KE SVOZU VĚTVÍ říjnovým a listopadovým termínem
průběžně. Žádáme vás v budoucnu
o dodržování stanovených termínů
svozu, protože nekontrolovaným
navážením vznikají MČ zbytečně
navýšené náklady. Věřte, nejsou
malé.

Tato služba ÚMČ se setkala ve-
směs s kladným ohlasem. Počítá-
me se svozy a sběry větví a listí
i v roce 2005. Věříme, že budete do-
držovat „pravidla hry“.

Máme k vám ještě jednu prosbu.
Netrpme mezi námi „chytráky“, kte-
ří se na úkor nás všech zbavují shni-
lých jablek a dalšího odpadu hned

u vašich zahrádek. Upozorňujte na
ně. Rádi jejich jména zveřejníme!

Kamila Sviderská, referent

Likvidace větví v Běchovicích II

Mikuláš, anděl i čerti si vyslechli hezké
básničky a každého po zásluze odměnili.

K Mikulášské párty patřilo i mnoho zajímavých soutěží o pěkné ceny.
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NEBEZPEÈNÉ

KNIHOVNA OPĚT V PROVOZU

Dne 13. ledna 2005 v 15. 00 hodin se po
dvouměsíční přestávce opět otevírají dve-
ře knihovny svým čtenářům.

Úpravy v knihovně jistě potěší nejen stálé čtenáře,
ale i všechny občany, kteří mají radost z toho, že se
v Běchovicích opět něco zlepšuje. Ti se jistě do knihov-
ny přijdou podívat, posedět u pěkné knížky a možná
se i stanou dalšími členy naší čtenářské obce.

Veškeré úpravy trvaly pouze dva měsíce. Zásluhy
na včasném dokončení patří především stavební fir-
mě, která v určeném termínu provedla požadované prá-
ce. Nemalé díky patří také těm ochotným čtenářům,
kteří pak „mezi svátky“ pomáhali stěhovat regály
a knihy na svá místa. Kromě těch, které jsme zmínili
v prosincovém čísle ŽB děkujeme hlavně Věře a Jaro-
slavu Podroužkovým, Lence Šmídové, Zdeně Púče-
kové, manželům Bouškovým a dobrovolníkům z ÚMČ
Praha-Běchovice.

Bez podpory zřizovatele knihovny by však všechny
plány na zkulturnění knihovny zůstaly jen pouhým
snem. Přínosem je také získání lépe udržovatelných
regálů, což je velká zásluha paní Mgr. Ledvinové
z Městské knihovny v Praze.

Přijďte se podívat!

Kdy můžete knihovnu navštívit?
Úterý 15.00 – 18.00 hodin
Čtvrtek 16.00 – 18.00 hodin
Telefon v době provozu knihovny: 281 930 914
E-mail: knihovna_bechovice@volny.cz
www.bechovice.org/knihovna/

Klub důchodců se sešel na slavnostním odpoledni
mezi vánočními svátky v počtu 56 seniorů, abychom
společně oslavili konec roku. Byl to rok pro nás velmi
zátěžový, protože docházelo k velkému střídání teplot
a tlaku. To mělo také za následek, že nás opustilo ně-
kolik dobrých členů, na které nezapomeneme.

Schůzku přišel zahájit starosta Ing. Jiří Santolík,
který nám popřál do roku 2005 hodně zdraví a štěstí,
kterého je prý také potřeba. Bavili jsme se dobře, po-
píjeli kávu  nebo víno. K tomu jsme ochutnali různé

ROZLOUČENÍ S ROKEM 2004

vánoční pečivo, zákusky a chlebíčky. Naši muzikanti
pan Sladký a Calpaš naladili své nástroje a neúnavně
celé odpoledne hráli. Senioři zpívali a odpoledne utí-
kalo jako voda.

Ta hudba je stejně velká čarodějka. Nohy přestaly
bolet, staly se lehčími a ženy se postupně nechaly zlá-
kat na taneční parket. Jedna, druhá, třetí a najednou
jich tam bylo osm. A tančily jak mladice. Jejich oči se
rozzářily a jistě si myslely, že jsou v náručí svých mužů
a tančí v sokolovně. Smály se a všichni jsme s nimi
omládli.

Všechno krásné jednou skončí. Venku se setmělo a
my se postupně rozešli domů. Chceme věřit, že se za
rok opět sejdeme a že nám naši muzikanti opět  zahrají.

Přeji všem členům klubu a všem občanům Běcho-
vic hodně zdraví, úspěchů v práci i doma a samozřej-
mě i trochu toho štěstíčka. Mějte se všichni dobře a
přijďte mezi nás.

Anděla Bísková
výbor klubu důchodců

Vánoční pohodu přišel důchodcům zpříjemnit sbor místní školy
vedený učitelkou Zdeňkou Svátkovou.

Dobrá nálada vládla při předsilvestrovském posezení Klubu
důchodců.

Pánové Jaroslav Sladký a Dušan Calpaš zahráli k dobré náladì.
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Fotografiemi do tohoto čísla přispěli:
Jaroslav Svátek (4), Pavel Čížek (3), Jan Jech (4)

Děkuji za milou návštěvu paní Svobodové a Buria-
nové při příležitosti mého životního jubilea. Blahopřály
mi a předaly dárek od Úřadu městské části Praha-
Běchovice.

Anna Štainbruchová

Blahopřání
a poděkování

Ráda bych poděkovala za všechny obyvatele i  za-
městnance Domu s pečovatelskou službou U sv. Anny
firmě Lesy hl. města Prahy, zastoupené panem Hor-
kým – vedoucím velkoškolky, která darovala zařízení
DPS osmdesát keřů k osazení živého plotu podél ko-
munikace vedoucí do Horních Počernic.

Stejný dík patří i vedení SOU zahradnického v Pra-
ze 9-Hrdlořezích, za poskytnutí pětičlenné skupiny
učňů, která pod vedením mistrové odborného výcviku
keře vysázela.

Děkujeme, že myslíte na druhé!
Dagmar Zavadilová

Při vracení fotografií, zapůjčených ke 100. výročí
otevření školy, došlo k omylu a dva snímky byly předány
jinému majiteli. Jedná se o fotografii prvního řídícího
učitele pana Hodného s manželkou a se svými dvěma
syny. Na druhém snímku je skupina děvčat v kroji
v jejichž středu sedí učitel Holub. Žádáme toho, kdo
nedopatřením snímky získal, aby je odevzdal ve škole
nebo přímo majiteli panu Váňovi.

Děkujeme za spolupráci
redakce ŽB

Klub důchodců srdečně děkuje paní Milušce Žežul-
kové za výborné pohoštění pro šedesát seniorů na
oslavu konce roku.

Klub důchodců děkuje ÚMČ Praha-Běchovice panu
starostovi Ing. Santolíkovi a ostatním zastupitelům za
finanční příspěvek na pohoštění důchodců při slavnost-
ním rozloučením se starým rokem.

Klub důchodců děkuje panu Jaroslavu Sladkému
a Dušanu Calpašovi za výbornou hudbu a panu Jaro-
slavu Podroužkovi za přivezení a odvoz muzikantů
i jejich nástrojů.

Anděla Bísková
výbor klubu důchodců

Co nás v knihovně čeká?
1. Celá řada knižních novinek pro děti, mládež i do

spělé.
2. Celkem 50 knih výměnného souboru z Městské

knihovny Praha.
3. Příjemnější prostředí.
4. Knihovnice, která se těší na všechny své stálé i nové

čtenáře, aby jim mohla doporučit některou z krás-
ných knih a aby jim popřála z celého srdce šťastný,
spokojený a úspěšný rok 2005.

Věra Santolíková, knihovnice

Nové knihy

Naučná literatura:
Kol. autorů Encyklopedie – Historie světa
Tomáš Halík Vzýván i nevzýván
Petr Hora Hořejš Toulky českou minulostí 10
Přemek Podlaha Receptář prima nápadů
J. Janíček, C. Hoschl Kde bydlí lidské duše
Pavla Jazairiová V severní Indii
Petra Procházková Frišta

Detektivka:
Eliška Petersová Pokání bratra Cadfaela

Sci-fi:
Christopher Paolini Eragon
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Efraim Kishon Liška v kurníku
Barbara Woodová Hvězda Babylonu

Pro děti:
Z. Svěrák, J. Uhlíř Když se zamiluje kůň
Ant. de Saint Exupéry Malý princ

POMOZTE NÁM V PÁTRÁNÍ

Sotva na světě existuje krásnější
přemíra, než přemíra vděčnosti.

Jean de la Bruyere

Zastupitelstvo městské části Praha-
Běchovice a redakční rada Života Běcho-
vic blahopřeje všem spoluobčanům, kteří
se dožívají v měsíci lednu 2005 význam-
ného životního jubilea a přeje jim pevné
zdraví do dalších let.


